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              ROMÂNIA 
           JUDEŢUL OLT        
    CONSILIUL LOCAL AL    
 MUNICIPIULUI CARACAL  
                 Nr. 304/26.11.2021

  
PROCES-VERBAL 

 
Încheiat astăzi 26.11.2021 la Şedinţa ordinară a Consiliului local 

 
 Şedinţa a fost deschisă de domnul Rădescu Viorel Emil, secretar general al Municipiului 
Caracal, care a făcut prezenţa, arătând că sunt prezenţi 16 consilieri locali din cei 19 consilieri locali 
aleşi, (domnii consilieri Mitroi Dumitru-Liviu, Pavel Cristian-Constantin și Pătran Laurențiu Marian) 
lipsesc motivat.  
 Având în vedere prevederile art. 133 alin. 1, art. 134 alin. 1 lit. a, art. 137 alin. 1 din O.U.G. nr. 
57/2019 secretarul general al municipiului arată că şedinţa se poate desfăşura în condiţii legale având 
în vedere numărul consilierilor prezenţi. Şedinţa a fost convocată de Primarul Municipiului Caracal 
prin adresa nr. 61173/22.11.2021 în baza Dispoziţiei nr. 1103/22.11.2021. 
 Ca preşedinte de şedinţă a fost propus domnul consilier Cernat Costin-Șerban, propunerea fiind 
aprobată în unanimitate. 

Domnul secretar general, supune spre aprobare procesul verbal al ședinței ordinare din data de 
29.10.2021 și procesul verbal al ședinței extraordinare convocată de îndată din data de 04.11.2021, 
acestea fiind aprobate cu 16 voturi pentru. 

Preşedintele de şedinţă dă cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi, care a fost 
completată. 

Domnul primar, dă citire ordinei de zi. 
Proiectul de hotărâre nr. 300/23.11.2021 referitor la concesionarea, fără licitaţie publică, către 

domnul Nicolae Iulian Ninel, pe o perioadă de 28 de ani a unei suprafeţe de teren de 10,00 mp., 
aparţinând domeniului privat al Municipiului Caracal, situat în Caracal, Aleea Dragoș Vodă nr. 13C, 
pentru extindere garaj auto, a fost retras de pe ordinea de zi. 

Preşedintele de şedinţă supune la vot ordinea de zi, cu modificările și completările ulterioare, 
aceasta fiind aprobată cu 16 voturi pentru. 

Domnul consilier Ion Paul nu a participat la dezbaterea proiectului de hotărâre nr. 
246/14.10.2021 și nu și-a exercitat dreptul de vot. 

Se trece la discutarea ordinei de zi. 
 
1.Proiect de hotărâre nr. 286/19.11.2021 referitor la aprobarea Programului de îmbunătățire a 

eficienței energetice în municipiul Caracal pe perioada 2021-2027 este prezentat de domnii consilieri 
Ion Paul, Bățăgui Costel-Răzvan, Cernat Șerban-Costin și doamna consilier Mușat Cornelia care arată 
că proiectul a primit aviz favorabil în comisiile de specialitate.   

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

2.Proiect de hotărâre nr. 287/19.11.2021 referitor la admiterea în parte a plângerii prealabile 
nr. 199/30.08.2021 formulată de COMPREDICA S.R.L. împotriva H.C.L. Caracal nr. 79/30.07.2021, 
privind aprobarea procedurii de acordare a anulării accesoriilor aferente obligațiilor bugetare restante 
la data de 31.03.2020, datorate bugetului local al Municipiului Caracal este prezentat de domnul 
consilier Cernat Șerban-Costin care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 
   Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 
          3.Proiect de hotărâre nr. 288/19.11.2021 referitor la modificarea și completarea prevederilor 
H.C.L. Caracal nr. 79/30.07.2021, privind aprobarea procedurii de acordare a anulării accesoriilor 
aferente obligațiilor bugetare restante la data de 31.03.2020, datorate bugetului local al Municipiului 
Caracal este prezentat de doamna consilier Mușat Cornelia Mariana care arată că proiectul a primit 
aviz favorabil în comisia de specialitate. 

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
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4.Proiect de hotărâre nr. 289/19.11.2021 referitor la aprobarea contului de execuție bugetară 

al U.A.T. Municipiul Caracal la data de 30.09.2021 este prezentat de doamna consilier Mușat Cornelia 
Mariana care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

5.Proiect de hotărâre nr. 290/19.11.2021 referitor la aprobarea rectificării Bugetului general 
de Venituri și Cheltuieli și modificarea listei de investiții pe anul 2021, a Municipiului Caracal este 
prezentat de doamna consilier Mușat Cornelia Mariana care arată că proiectul a primit aviz favorabil în 
comisia de specialitate. 

Domnul director economic Ionescu Adrian Nicolae: față de anexele care au fost transmise la 
proiect au servenit modificări și ca atare la hotărâre vor fi cele actuale. 

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

 6.Proiect de hotărâre nr. 291/19.11.2021 referitor la prelungirea duratei contractului de 
comodat înregistrat sub nr. 23531/21.12.2018 încheiat între Spitalul Municipal Caracal și  Casa 
Judeţeană de Pensii Olt - Serviciul de Expertiză Medicală şi Recuperarea Capacităţii de Muncă – Zona 
Caracal este prezentat de domnul consilier Cernat Șerban-Costin care arată că proiectul a primit aviz 
favorabil în comisia de specialitate. 

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

 7.Proiect de hotărâre nr. 292/19.11.2021 referitor la aprobarea propunerii de criterii pentru 
stabilirea ordinii de prioritate în soluționarea cererilor de locuințe și în repartizarea locuințelor pentru 
tineri destinate închirierii, în municipiul Caracal este prezentat de domnul consilier Bățăgui Costel 
Răzvan care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

 8.Proiect de hotărâre nr. 293/19.11.2021 referitor la aprobarea studiului de oportunitate, a 
raportului de evaluare, a concesiunii prin licitaţie publică deschisă şi a documentaţiei de atribuire cu 
privire la concesionarea unui teren ce aparţine domeniului privat al Municipiului Caracal, situat în 
Caracal, str. Pescărușului, nr. 2, Jud. Olt, înscris în Cartea Funciară nr. 58044 Caracal este prezentat de 
domnul consilier Ion Paul care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 
 Domnul consilier Alexe Costică: ce suprafață are acest teren și zona mai exactă? 
 Domnul primar: este terenul din imediata apropriere a lacului, este partea de jos, vom da voie 
să se facă zonă de agrement, cine va veni la licitație trebuie să vină cu un proiect de agrement. Este în 
zona fostului restaurant. Suprafața este de 29575.00 mp.  
 Domnul consilier Vîrdol Daniel: a fost făcută o solicitare în trecut pentru acest teren care 
propunea să facă o investiție de 100.000 euro, la această suprafață dacă facem un perimetru cu 100.000 
de euro cred că nici gardul nu poate să-l facă. 
  Domnul primar: sunt lucruri minimale, este adevărat că minimul acesta trebuie să fie mult mai 
sus. 
 Domnul președinte de ședință: în ultima adresă are 500.000 euro. 
 Domnul primar: licitația este deschisă, oricine poate să vină cu un proiect pentru acest loc de 
agrement. 
 Domnul președinte de ședință: faceți propuneri pentru membri care vor face parte din comisia 
de evaluare: 
 Domnul consilier local Pătran Laurențiu - membru 
 Domnul consilier local Ion Paul  - supleant; 
 Supusă la vot, propunerea a fost aprobată cu 16 voturi pentru. 

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 
 9.Proiect de hotărâre nr. 294/19.11.2021 referitor la darea în folosință gratuită a imobilelor 
terenuri apartinând domeniului public al municipiului Caracal în suprafață totală de 2393 mp către 
Distribuție Energie Oltenia S.A. este prezentat de domnul consilier Ion Paul care arată că proiectul a 
primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 
 Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
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 10.Proiect de hotărâre nr. 295/19.11.2021 referitor la modificarea prevederilor H.C.L. 
Caracal nr. 126/13.10.2021 privind predarea către Ministerul Lucrărilor Publice, Dezvoltării și 
Administrației prin Compania Naţională de Investiţii “C.N.I. S.A.”,  a amplasamentului situat în str. 
Mihai Viteazul, nr. 73A, municipiul Caracal, judeţul Olt şi asigurarea condiţiilor în vederea executării 
obiectivului de investiţii Proiect tip – Construire creșă medie-municipiul Caracal, județul Olt” este 
prezentat de domnul consilier Ion Paul care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de 
specialitate. 

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 
 11.Proiect de hotărâre nr. 246/14.10.2021 referitor la aprobarea documentaţiilor de urbanism 
Plan Urbanistic Zonal (PUZ) și Regulament Local de Urbanism (RLU) aferent, în vederea realizării 
investiţiei ”Hală metalică cu destinația de service auto, str. Măceșului nr. 9E, Caracal, jud. Olt”, 
inițiată de domnul Ion Florin Cornel este prezentat de domnul consilier Ion Paul care arată că proiectul 
a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 15 voturi pentru. 
 
12.Proiect de hotărâre nr. 258/25.10.2021 referitor la aprobarea Regulamentului privind 

administrarea parcărilor publice din Municipiul Caracal este prezentat de domnul consilier Ion Paul 
care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

 Domnul secretar: față de proiectul care a fost pus pe transparență acesta a suferit o serie de 
modificări pe care vi le supun atenției: 

- în urma discuțiilor avute cu directorul executiv al Direcției Informatizare, Comunicare legat de 
taxa de parcare prin sms, au avut loc discuții cu diferite firme și plata trebuie să fie făcută pentru o 
sumă rotunjită deci nu va fi de 1,5 lei/oră ci de 2 lei, altfel nu se poate folosi sistemul; 

- la art. 24, pe lângă acele condiții pe care trebuie să le îndeplinească solicitanții am introdus și 
litera g: autoturismul să fie declarant în vederea impozitării la Serviciul Constatare, Impunere Impozite 
și Taxe Locale Caracal, s-a constatat că există persoane care au domiciliul aici dar mașina este 
înmatriculată în altă localitate; 

- în ceea ce privește procedura de atribuire, prețul de pornire este de 150 lei/an stabilit la art. 27, 
atribuirea se va face în ordinea descrescătoare a prețului ofertat iar în situația în care mai mulți 
ofertanți depun aceleași oferte de preț, ordinea de atribuire a locurilor de parcare va fi în funcție de 
vechimea deținerii apartamentului; 

- art. 33 alin. 4 îl vom reformula dar ideea va fi aceeași. 
Domnul consilier Vîrdol Daniel: despre degajarea care trebuie să fie în sarcina proprietarului, ce 

înseamnă degajare?   
Domnul președinte de ședință: aici venisem cu propunerea ca în cazul în care locul nu este 

prevăzut cu blocator, fiecare deținător de loc să-și asigure un blocator pentru a nu fi pus într-o astfel de 
situație. Nu are cine să intervină, nu are cine să-i păzească locul. 

Domnul consilier Vîrdol Daniel: o să avem o pădure de blocatori în jurul blocurilor? Eu personal 
nu am văzut în nicio localitate așa ceva, iar pe timpul zilei se blochează locurile degeaba. Așa cum 
discutasem ca locurile plătite, rezervate să fie într-o anumită perioadă a zilei ca de la ora 07.00 până la 
17.00 ne înțeleseserăm ca acele locuri să fie libere. Facem haos cu blocatorul atunci. 

Domnul consilier Alexe Costică: facem și noi ca la Slatina cu firma aceea de ridicare a mașinilor. 
Domnul consilier Stănescu Octavian-Viorel: dacă sunt mai multe dezbateri pe acest proiect 

haideți să îl lăsăm ultimul.  
Domnul primar: este o problemă delicată, dar acest proiect a fost pus pe transparență, concluzia 

de a pune blocatoare vine de la oameni nu de la noi, mie nu mi se pare normal nici cu blocatoare nici 
fără, dar cine îi garantează cetățeanului că la ora 18.00 are liber locul lui pe care la plătit.  

Domnul președinte de ședință: supune la vot propunerea domnului consilier Stănescu Octavian 
de a se discuta ultimul proiectul de hotărâre. 

Supusă la vot, propunerea a fost aprobată cu 16 voturi pentru. 
Acest proiect a fost retras de pe ordinea de zi. 
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 13.Proiect de hotărâre nr. 266/27.10.2021 referitor la aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare al "Centrului de Asistență Medico-Socială Caracal" este prezentat de domnul 
consilier Bățăgui Costel Răzvan care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de 
specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

 14.Proiect de hotărâre nr. 278/03.11.2021 referitor la instituirea taxei speciale de salubrizare 
și aprobarea Regulamentului privind instituirea și administrarea taxei speciale de salubrizare este 
prezentat de domnul consilier Cernat Șerban-Costin care arată că proiectul a primit aviz favorabil în 
comisia de specialitate. 
 Domnul secretar: față de proiectul inițial care a fost pus pe transparență acesta a suferit câteva 
modificări și completări, după cum urmează: 
 - în proiect la art. 4. Prestatorul/operatorul serviciului de salubritate va lua măsurile necesare 
pentru denunțarea unilaterală a contractelor de prestări servicii încheiate cu utilizatorii casnici sau cu 
asociațiile de proprietari după caz, în vigoare la data adoptării prezentei hotărâri, pentru că există 
contracte între asociația de proprietari și prestatorul serviciului de salubritate; 
 - la art. 5 din Regulament: 
 - pct. 11 lit. a) Declaratiile de impunere/rectificative se pot comunica și prin posta, cu 
confirmare de primire, prin mijloace electronice sau prin sisteme electronice de transmitere la 
distanta comunicate de Primaria Municipiului Caracal sau la asociațiile de proprietari. 
                 b) Declaratiile de impunere/rectificative prevazute în anexa nr. 1 și anexa nr. 2 la prezentul 
regulament vor fi insotite de Cartea de identitate/ buletinul de identitate al proprietarului. Declaratiile 
de impunere/rectificative sunt disponibile si online, si pot fi descarcate de pe site-ul Primariei 
Municipiului Caracal, accesand adresa web https://primariacaracal.ro/persoane-juridice/formulare-
tipizate; 
 - pct. 16 lit. a) Nedepunerea Declaratiilor de impunere/rectificative prevazute in anexele la 
prezentul regulament, dupa caz, la termenele stabilite pentru fiecare declaratie de 
impunere/rectificativa, da dreptul organului fiscal local sa procedeze la impunerea din oficiu a taxei 
speciale de salubrizare, care va emite declarația de impunere conform anexei nr. 3 la prezentul 
regulament; 
     c) În situația în care imobile cu destinație rezidențiale sunt nelocuite în timpul unui an 
calendaristic, proprietarii vor fi impuși din oficiu două luni/an pentru un număr de 3 persoane; 
 - la art. 6 din Regulament: 
 - pct. 2. Plata taxei speciale de salubrizare se poate face si anticipat, pe trimestre (pe o 
perioada de mai multe luni), sau pentru intregul an; 
 - la art. 9 din Regulament  
 - pct. 1. Directia Economica (prin Serviciul Costatare, Impunere Impozite si Taxe Locale) se 
elimină, care administreaza fiscal taxa speciala de salubrizare. 
 Domnul consilier Căpățînă Robert-Marius: apropo de modificări, ce facem cu cei care spun că 
în momentul în care se ia vacanță pleacă la țară cu copii? 
  Domnul secretar: depun declarație rectificativă.  

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

 15.Proiect de hotărâre nr. 296/19.11.2021 referitor la modificarea prevederilor H.C.L. 
Caracal nr. 75/15.07.2021, referitoare la predarea către Ministerul Lucrărilor Publice, Dezvoltării și 
Administrației prin Compania Naţională de Investiţii “C.N.I. S.A.”, a amplasamentului şi asigurarea 
condiţiilor în vederea executării obiectivului de investiţii Proiect tip - „Bazin didactic de înot-
municipiul Caracal, județul Olt este prezentat de domnul consilier Ion Paul care arată că proiectul a 
primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

 16.Proiect de hotărâre nr. 297/19.11.2021 referitor la modificarea prevederilor H.C.L. 
Caracal nr. 74/15.07.2021 privind predarea către Ministerul Lucrărilor Publice, Dezvoltării și 
Administrației prin Compania Naţională de Investiţii “C.N.I. S.A.”, a amplasamentului şi asigurarea 
condiţiilor în vederea executării obiectivului de investiţii Proiect tip - „Construire bază sportivă TIP 
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1-municipiul Caracal, județul Olt” este prezentat de domnul consilier Ion Paul care arată că proiectul 
a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 
 Domnul primar: noi la acest moment avem pe C.N.I. mai multe obiective, în momentul acesta 
suntem cu 3 obiective pe lista de finanțare, bazinul, terenul și creșa. Acestea 3 sunt sigure și sunt pe 
lista de finanțare probabil în luna martie cel târziu va începe faza de licitație. Licitația va fi făcută de 
C.N.I.. Pe aceeași listă în diferite faze mai avem esplanada, teatrul, grădinița și alte obiective. Faptul că 
noi predăm către C.N.I. aceste spații este datorită faptului că am trecut în faza de listă de finanțare.  

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

 17.Proiect de hotărâre nr. 298/19.11.2021 referitor la modificarea Anexei nr. 2 la H.C.L. nr. 
142/30.09.2019 – Stat de funcții al Primăriei Municipiului Caracal este prezentat de domnul 
consilier Cernat Șerban-Costin care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 
 Domnul consilier Alexe Costică: cu aceste promovări se diminuează sau se mărește statul de 
funcții? 
 Domnul primar: sunt funcționari publici din instituție care promovează în grad profesional 
imediat superior celui deținut. Nu afectează statul de funcții. 

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

 18.Proiect de hotărâre nr. 299/19.11.2021 referitor la aprobarea schimbării destinației 
imobilului construcție C4 înscris în Cartea funciară nr. 55736 și a dezmembrării imobilului teren, în 
suprafață de 5997 mp, înscris în Cartea funciară nr. 55736 este prezentat de domnul consilier Ion Paul 
care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

Se trece la dezbaterea proiectelor de hotărâri de pe completarea ordinei de zi: 
  
  2.Proiect de hotărâre nr. 301/23.11.2021 referitor la aprobarea transformării unor spații din 
imobilul construcție situat în Caracal, str. Mieilor nr. 10, apartinand domeniului privat al Municipiului 
Caracal, în locuință de necesitate este prezentat de domnul consilier Bățăgui Costel Răzvan care arată 
că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 
 Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 
   3.Proiect de hotărâre nr. 302/.11.2021 referitor la transformarea a 5 posturi din Anexa nr. II la 
H.C.L. nr. 94/06.06.2014 – Stat de funcții al Centrului de Asistență Medico-Socială Caracal este 
prezentat de domnul consilier Cernat Șerban-Costin care arată că proiectul a primit aviz favorabil în 
comisia de specialitate. 
 Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

 
Se trece la reluarea discuțiilor privind proiectul de hotărâre nr. 258/25.10.2021 referitor la 

aprobarea Regulamentului privind administrarea parcărilor publice din Municipiul Caracal.  
Domnul consilier Căpățînă Robert-Marius: tot ce ceream este să fie pus pe site-ul primăriei sau 

pe telejurnal caracalean, noi îl știm, dar vreau să știe toți locuitorii despre acest regulament.  
Domnul președinte de ședință: toate proiectele de hotărâri sunt pe site-ul primăriei, hotărârile 

sunt pe site, acest proiect a fost și pe dezbatere publică. Cine vrea să se intereseze poate să facă acest 
lucru.  

Domnul consilier Calciu Titi-Horațiu: întru-cât la art. 33 alin. 4 ni se spune clar că În cazul 
ocupării fără drept a locului de parcare cu un autoturism parcat de o altă persoană decât posesorul 
autorizatiei, degajarea locului de parcare este în sarcina exclusivă a titularului autorizației, este clar că 
rămâne varianta blocatoare, avem un cost al acestui blocator? Ce înseamnă degajarea exclusivă a 
titularului, adică? 

Domnul președinte de ședință: dialogul tău este cu persoana care ți-a ocupat locul. 
Domnul consilier Calciu Titi-Horațiu: și dacă nu ajungem la dialog? 
Domnul secretar: în momentul în care s-a atribuit locul de parcare, dacă ați văzut în 

regulament, A.D.P.P.-ul este cel care va monta aceste blocatoare, toate să fie la fel. Când aveți 
autorizația de parcare pe locul respectiv este logic că atunci când plecați blocați locul, dacă nu blocați 
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și la întoarcere v-ați găsit locul blocat, sarcina aparține posesorului locului de parcare și asta pentru că 
nu există modalități de constrângere de a elibera acel loc. Așa responsabilizăm posesorul să aibă grijă 
de locul de parcare.  

Domnul primar: până la urmă este vorba de proprietate, atunci când i s-au dat acei metri pătrați 
este proprietatea lui, cât timp își manifestă proprietatea trebuie să decidem. Din transparența pe care 
am făcut-o la acest proiect a reieșit faptul că omul vrea tot timpul să aibă locul asigurat pentru că 
plătește. De aici a venit ideea cu blocatoare. 

Domnul consilier Popescu Eugen-Cătălin: eu cred că este mai bine să fie decât pe perioada 
nopții, după ora 16.00 și să renunțăm la blocatoare, o să fie locuri goale blocate și aglomerația va fi la 
fel. Nu reușim să facem ceea ce ne-am propus.  

Domnul consilier Alexe Costică: și eu sunt de acord, să avem și un orar bine stabilit. 
Domnul primar: ca orice problemă are avantaje și dezavantaje. Noi trebuie să privim lucrurile 

din punct de vedere al cetățeanului, deci cetățeanul se bucură de locul de parcare de la 17.00 la 05.00. 
Domnul consilier Alexe Costică: o să fie mulți care o să conteste că nu sunt atâtea locuri de 

parcare pentru toți. Eu știu locuințe care au și 3 mașini. 
Domnul primar: aici este problema. Ce să facem noi? 
Domnul consilier Alexe Costică: până la o anumită oră să folosească toți iar de la 17.00 

concesionarul. Apropo de degajarea locului care cade în sarcina concesionarului dacă îl găsește ocupat 
ar fi bine sună la poliție și rezolvă problema. 

Domnul secretar: poliția nu are competență pentru că administratorul parcărilor suntem noi și 
responsabilitatea este a primăriei nu a poliției.  

Domnul consilier Alexe Costică: avem inspectorii urbani, vin și rezolvă problema.  
Domnul consilier Calciu Titi-Horațiu: nu putem să punem ore, găsesc după ora 16.00 pe cineva 

pe locul plătit și nu pot să îl dau la o parte și el știe acest lucru și atunci iese scandal.  
Domnul consilier Stănescu Octavian-Viorel: la fel ca și în celelalte orașe care au acest sistem, 

blocatoarele sunt obligatorii.  
Domnul consilier Bățăgui Costel-Răzvan: este deja o cutumă acum cu parcările de la blocuri, 

oamenii își știu locul, eu cred că după ce o să-l concesioneze oamenii o să-și păstreze cutuma nu o să-l 
găsească ocupat. Ei știu fiecare unde își parchează mașina, chiar fără plată, fără concesiune. De foarte 
puține ori se întâmplă să găsească locul ocupat, eu așa am văzut.  

Domnul consilier Vîrdol Daniel: mai apare un alt aspect, în cazul în care 10-15 locatari ai 
blocului pleacă pentru o săptămână în concediu, rămân blocatoarele și apare o intervenție cu o 
autoutilitară, salvare, pompieri. Nu știu de unde a apărut această idee cu blocatoarele pentru că nu am 
discutat așa ceva. O să fie o imagine inestetică a orașului.  

Domnul consilier Stănescu Octavian-Viorel: dacă cel care a concesionat dorește să și-l lase jos 
nu este nicio problemă, în orașele mari așa sunt. 

Domnul consilier Vîrdol Daniel: câte orașe avem în țară cu aceste parcări? 
Domnul consilier Stănescu Octavian-Viorel: Timișoara, Deva, Oradea, Brașov, Sibiu. 
Domnul consilier Alexe Costică: probabil au un număr mai mare de parcări și își permit.  
Domnul consilier Bățăgui Costel-Răzvan: dacă se concesionează și cele de pe bulevard acolo 

chiar nu își au loc blocatoarele pentru că trebuie să faci deszăpezire, curățenie. 
Domnul primar: dacă discutăm de bulevarde nu se pune problema sau dacă se închiriază acest 

lucru se face pe timp de noapte. Discutăm de cele rezidențiale în cartier. Aștept propuneri, veniți cu 
argumente. 

Domnul consilier Alexe Costică: am o propunere, nu știu cum evoluează, e ca un studiu pentru 
acest proiect, dacă se poate concesiona un an de zile sau maxim doi, vedem care sunt repercursiunile și 
o să alegem în consecință. Eu cred că o să fie probleme pentru că nu sunt suficiente parcări și o să iese 
ceilalți. Părerea mea este că sunt mai mulți aceia care nu o să primească loc sau o să vrea și nu o să 
aibă decât cei care o să primească loc pentru că sunt foarte multe mașini și puține locuri de parcare.  

Domnul primar: totul pornește de la haosul din cartiere, în special în H.C.C., este un cartier 
care a fost lăsat de izbeliște ani de zile și au pus mașinile pe spațiile verzi care nu mai există de ani 
buni, au rămas doar în teorie, în realitate nu mai sunt spații verzi. Noi ne-am propus prin acest lucru 
trei condiții, una constând în faptul că, dacă oamenii au garaje să folosească garajele pentru mașini și 
cea de-a doua să facem în așa fel încât mașina 2, 3 să nu mai aibă prioritate față de cel care are o 
singură mașină și vrea și el să o țină la bloc și cea de-a treia mașinile autoutilitare care aparțin firmelor 
să fie lăsate în spații special făcute contra cost, să nu mai apară în cartiere pentru că sunt destule. Am 
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încercat și am făcut câteva mici investigații, după părerea mea marea problemă apare doar de a da de la 
ora 17.00 până dimineață sau a fi proprietar și a putea bloca acel spațiu. Sigur că părerile sunt împărțite 
inclusiv comentariile pe care le-am primit noi dar am zis că este bine să o dezbatem și să luăm o 
decizie. Sigur nu va fi cea mai bună decizie, pentru că nu există decizie ideală în acest moment. Până 
la urmă ceva trebuie făcut.    

Domnul consilier Bățăgui Costel-Răzvan: dacă le blocăm pe toate cu blocatoare, eu cred că 
prețul de 150 lei este mic, prețul de blocare pentru toată ziua pentru că împărțit la 12 luni înseamnă 12 
lei/lună. Să fie 150 lei dacă vrea să-l blocheze pe toată perioada zilei pare un preț mic de plecare la 
licitație.   

Domnul consilier Vîrdol Daniel: v-aș propune o altă soluție și vă rog să o aveți în dezbatere, în 
majoritatea orașelor pe unde am fost, parcările rezidențiale nu aveau aceste blocatoare și erau 
inscripții, panouri în care se specifica că acolo este un loc de parcare privată concesionată prin H.C.L. 
de la ora la ora. Și atunci oamenii știu foarte clar că nu au voie să parcheze la ora respectivă.  

Domnul secretar: așa este, dar acolo au poliție locală și au măsuri de constrângere.  
Domnul consilier Bățăgui Costel-Răzvan: eu am parcat pe locul unui prieten în Viena și m-a 

sunat poliția să o ridic de acolo deși prietenul meu știa că o parchez acolo, a cerut voie. Nu aveau 
blocatoare. 

Domnul consilier Vîrdol Daniel: am fost prin Europa și nu am văzut nicăieri blocatoare.  
Domnul primar: hai să găsim o soluție, sunt două păreri, trebuie să avem o majoritate, poate, 

dacă sunteți de acord am putea să mergem fără blocatoare și fără alte lucru doar inscripționări, cum a 
fost inițial să dăm drumul și să luăm o decizie după un anumit timp. Dacă apar probleme, ne întrunim 
luăm o decizie și gata, asta este.  

Domnul consilier Stănescu Octavian-Viorel: sunt curios dacă dețin un loc concesionat pentru 
parcare fără blocator și găsesc o mașină parcată pe locul meu, eu vin de la serviciu, nu am dreptul să 
mă duc în altă parte pentru că pe acesta l-am concesionat și acea mașină nu este ridicată, cine o ridică 
în timpul serii? Asta este problema, de aceea discutăm. 

 Domnul secretar: eu dacă văd că este un loc de parcare pe care este montat un blocator, nu 
parchez acolo, pentru că beneficiarul poate să mă blocheze și îmi lasă mașina acolo. 

Domnul consilier Căpățînă Robert-Marius: putem să dăm mai multă putere la inspectorii 
urbani. 

Domnul primar: noi oricum vom avea o ședință extraordinară în luna decembrie și haideți să 
amânăm această discuție, mai gândiți-vă, mai consultați-vă cu cetățenii. 

Domnul consilier Căpățînă Robert-Marius: haideți să votăm acest regulament. 
Domnul primar: o vom face atunci, între 10 și 15 decembrie dacă sunteți de acord. Eu retrag 

acest proiect de pe ordinea de zi.  
Domnul președinte de ședință: aceste amendamente trebuie să ajungă mai devreme la domnul 

secretar pentru a putea fi completat proiectul de hotărâre.  
Domnul consilier Vîrdol Daniel: cred că este o decizie înțeleaptă având în vedere că domnul 

secretar a precizat că aceste modificări au apărut după dezbaterea publică și atunci îl mai lăsăm în 
dezbatere publică încă o perioadă. 

Domnul consilier Calciu Titi-Horațiu: trebuie precizat faptul că deja au început discuții foarte 
aprinse în cartiere, că licitația nu se va ține până când nu vor fi și celelalte parcări amenajate. 

 
19 .Informări, întrebări şi interpelări. 
Domnul secretar informează consiliul local despre soluția dată de Înalta Curte de Casație și 

Justiție pentru dezlegarea unor chestiuni de drept, referindu-se la reprezentatul consiliului în consiliile 
de administrație la școli.  

 Domnul președinte de ședință dă cuvântul doamnei Predica Georgeta pentru a-și spune punctul 
de vedere asupra unor hotărâri de consiliu. 

Nemaifiind alte puncte pe ordinea de zi, preşedintele de şedinţă, domnul consilier Cernat 
Costin-Șerban declară închise lucrările şedinţei ordinare. 
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